



Rådsmöte, protokoll
2023:3

Tisdag den 7 mars 2023, kl. 17:00 - 20:00
Slutlig mötestid: 17:03 - 19:04
Kårummet, Studenthuset

Kallade - (roll i mötet)

Närvaro

Alexandra Bonde

Närvarande

Carl Spets

Närvarande

Nima Nikaein - (justerare)

Närvarande

Sophia Aleman - (ordförande)

Närvarande

Stella Enger

Närvarande

SUS Studentombud, Carl Tjernell

Närvarande

Victor Nåhls - (sekreterare)

Närvarande

Carolina Vogel

Delvis närvarande ¹

Leopold Rengård

Delvis närvarande ²

Elin Englund

Oanmäld frånvaro

¹ Efter **punkt 3.**

² Som ovan.

1. Mötets öppnande

Sophia Aleman förklarade mötet öppnat kl. 17:03.

2. Mötesformalia

a. Upprättande av närvarolista ³

Röstlängd: 7 av 10

Mötet konstaterades beslutsfärdigt.

Punkten behandlades åter efter **punkt 3:**

Röstlängd: 9 av 10

b. Val av mötesordförande

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

Mötet beslutade

- Att välja Sophia Aleman till mötets ordförande.

c. Val av sekreterare

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

Mötet beslutade

- Att välja Victor Nähls till mötets sekreterare.

d. Val av justerare

Sophia Aleman föreslog

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

Mötet beslutade

³ Mötet skall anses beslutsfärdigt vid närvaro av minst sex (6) röstberättigade, exklusive studentombud (19 och 21 §§ Stadgar för Juridiska Linjerådet).

- Att välja Nima Nikaein till mötets justerare.

e. Anmälan av tillägg i dagordningen

Punkten lämnades obehandlad.

Punkten behandlades åter efter **punkt 3:**

Victor Nåhls föreslog

- Att göra följande tillägg i dagordningen:
 - **Punkt 4.k.iv - Terminsansvariga.**

f. Godkännande av föregående mötesprotokoll

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna protokoll **RM 2023:1 P.**

Mötet beslutade

- Att godkänna protokoll **RM 2023:1 P.**

g. Godkännande av dagordning ⁴

Mötets ordförande föreslog

- Att godkänna dagordningen.

Mötet beslutade

- Att godkänna dagordningen.

⁴ Diverse punkter har anpassats och/eller korrigerats.

3. Information från kåren

Carl Tjernell lät mötet veta

- Att perioden för ansökan om projektmedel är i full gång.
- Att besked för inskickade ansökningar meddelas med start den 21 mars.
- Att utvecklingen av SUS:s nya medlemssystem fortgår, samt relevant information om vad som ingår i det.
- Att det är hög tid för den som vill engagera sig att skicka in ansökan.

Carolina och Leopold anslöt till mötet.

Mötet behandlade punkt 2.a.

Mötet behandlade punkt 2.e och 2.g.

4. Information från ledamöter

a. Fakultetsnämnden

Alexandra och Nima redogjorde för vad som framkom under

Fakultetsnämndens senaste möte.

Mötet diskuterade vad som sades.

b. Utbildningsutskottet

Mötet konstaterade att det finns en strävan efter att ha uppsatspraktik, kontra fler rättegångsspel.

c. Lärarförslagsnämnden

Mötet underrättades om den pågående diskussionen kring ekonomin.

d. Arbetsmarknadsrådet

Alexandra lät mötet veta att rådet ännu inte har hört av sig.

e. Institutionsstyrelsen

Sophia redogjorde för vad som framkom under Institutionsstyrelsens senaste möte.

Mötet diskuterade vad som sades.

Mötet hade paus mellan 17:56 och 18:06.

f. Kassören informerar

Punkten lämnades obehandlad.

g. JURO

- Mötet förde en diskussion om ChatGPT i allmänhet, varav riktlinjer och disciplinärenden kopplat till detta i synnerhet.
- Mötet behandlade ekonomi och distansundervisning.
- Mötet konstaterade att diskussionen kring Inspira skall behandlas vidare och framföras till SU i de delar som det finnes relevant.
- Mötet fick veta att nästa möte för JURO sker i månadsskiftet mars/april.

h. Stiftelsen för Juridisk Fakultetslitteratur

Mötet fick veta att pengar har delats ut, samt att ett förslag till kontrakt har formulerats.

i. Jämlikhets- och studerandeskyddsombud

Mötet konstaterade att det är Akademiska hus som har det huvudsakliga ansvaret för arbetsmiljön i SU:s lokaler, samt att det har en skyldighet som hyresvärd gällande underhållet av dessa.

Mötet var överens om att problemen till viss del troligen grundar sig i att felanmälningar inte görs när fel uppstår.

Sophia föreslog

- Att ge Leopold och Sophia i uppdrag att förmedla information kring hur man felanmäler SU:s lokaler via serviceportalen, samt uppmanar till att sådana anmälningar görs när fel uppstår.

Mötet beslutade

- Att ge Leopold och Sophia i uppdrag att förmedla information kring hur man felanmäler SU:s lokaler via serviceportalen, samt uppmanar till att sådana anmälningar görs när fel uppstår.

j. Centrala studeranderådet

Lämnades obehandlad.

k. Övriga arbetsgrupper och nätverk

i) Arbetsgruppen för Juridiska institutionens miljörepresentanter

Lämnades obehandlad.

ii) Budgetberedningen

Lämnades obehandlad.

iii) Gruppen för överseende av hjälpmedel vid tentamen

Lämnades obehandlad.

iv) Terminsansvariga

Stella meddelade sina konstateranden av en kursutvärdering.

Sophia föreslog

- Att ge Sophia i uppdrag att kontrollera huruvida Linjerådet är skyldigt att rapportera vidare en sammanställning av resultaten från kursutvärderingarna.

Mötet beslutade

- Att ge Sophia i uppdrag att kontrollera huruvida Linjerådet är skyldigt att rapportera vidare en sammanställning av resultaten från kursutvärderingarna.

5. Uppföljning

a. Beslut

i) Nr. 16

Sophia föreslog

- Att Nimas arbete i Arbetsgruppen för Liljamaas arv införs som en bestående punkt under **punkt 4.k.**

Mötet beslutade

- Att Nimas arbete i Arbetsgruppen för Liljamaas arv införs som en bestående punkt under **punkt 4.k.**

Mötet konstaterade beslutet fullgjort.

ii) Nr. 18

Uppföljningen bordlades.

iii) Nr. 19

Uppföljningen bordlades.

b. Uppdrag

i) Sophia - Uppföra ett schema för presentation av Linjerådet

Sophia föreslog

- Att uppdraga Sophia att till nästa mötestillfälle upprätta två dokument:

1. Där Linjerådets ledamöter kan anmäla intresse vilka kursers presentationer de vill och kan närvara på, ihop med tider för dessa.
2. Med riktlinjer för hur presentationerna skall ske, samt vad som skall ingå i dem.

Mötet beslutade

- Att uppdraga Sophia att till nästa mötestillfälle upprätta två dokument:
 1. Där Linjerådets ledamöter kan anmäla intresse vilka kursers presentationer de vill och kan närvara på, ihop med tider för dessa.
 2. Med riktlinjer för hur presentationerna skall ske, samt vad som skall ingå i dem.

ii) Victor - Hemsida

Sophia föreslog

- Att uppdraga Carl att söka projektpengar till hemsidan från SUS.
- Att uppdraga Nima att ta frågan om bidrag till hemsidan vidare till nästa möte för Arbetsgruppen för Liljamaas arv.

Mötet beslutade

- Att uppdraga Carl att söka projektpengar till hemsidan från SUS.
- Att uppdraga Nima att ta frågan om bidrag till hemsidan vidare till nästa möte för Arbetsgruppen för Liljamaas arv.

iii) Victor - Osqvik

Sophia föreslog

- Att Sophia ges i uppdrag att skicka in ansökan om projektbidrag kopplat till Linjerådets kickoff.

Mötet beslutade

- Att Sophia ges i uppdrag att skicka in ansökan om projektbidrag kopplat till Linjerådets kickoff.

Mötet konstaterade att Victor återkommer med möjliga tider när Linjerådet har erhållit ytterligare information om bidraget.

6. Besluts- och diskussionspunkter

a. Diskussion om vi är representerade i alla organ

Punkten behandlades under **punkt 4.e.**

b. Diskussion om förslag på aktiviteter linjerådet kan genomföra under terminens andra halva.

- Mötet konstaterade att punkten behandlades löpande under mötets gång.
- Mötet uppmanades att återkomma till Sophia ifall det får idéer om vad Linjerådet kan genomföra under terminens andra halva.

c. Information/uppdatering kring studentärenden

Sophia redogjorde för punkten.

7. Övriga ärenden

Punkten lämnades obehandlad.

8. Nästa mötestillfälle

Sophia Aleman lät mötet veta att nästa möte sker på tisdag den 4 april, kl. 17:00 - 20:00, i Rosa rummet i Studenthuset.

9. Mötets avslutande

Mötets ordförande förklarade mötet avslutat kl. 19:04.



Victor Nähls
SEKRETERARE



Nima Nikaein
JUSTERARE

Besluts punkter - sammanfattning

Nr	Punkt	Beslut
22	4.i	Att ge Leopold och Sophia i uppdrag att förmedla information kring hur man felanmäler SU:s lokaler via serviceportalen, samt uppmanar till att sådana anmälningar görs när fel uppstår.
23	4.k.iv	Att ge Sophia i uppdrag att kontrollera huruvida Linjerådet är skyldigt att rapportera vidare en sammanställning av resultaten från kursutvärderingarna.
24	5.a.i	Att Nimas arbete i Arbetsgruppen för Liljamaas arv införs som en bestående punkt under punkt 4.k.
25	5.b.i	Att uppdraga Sophia att till nästa mötestillfälle upprätta två dokument: <ol style="list-style-type: none"> 1. Där Linjerådets ledamöter kan anmäla intresse vilka kursers presentationer de vill och kan närvara på, ihop med tider för dessa. 2. Med riktlinjer för hur presentationerna skall ske, samt vad som skall ingå i dem.
26	5.b.ii	Att uppdraga Carl att söka projektpengar till hemsidan från SUS.
27		Att uppdraga Nima att ta frågan om bidrag till hemsidan vidare till nästa möte för Arbetsgruppen för Liljamaas arv.

- 28 5.b.iii Att Sophia ges i uppdrag att skicka in ansökan om projektbidrag kopplat till Linjerådets kickoff.